
PROTOKOLL ROMOLSLIA SPORTSKLUBB
Møtet gjaldt Styremøte i Romolslia sportsklubb

Dato 25.08.24

Tidsrom 20.00-21.00

Sted Klubbhuset

Til stede Nina Varskog, Jon Westbye, Tor M Andresen, Jan Strømsvik, Vibeke Ansnes og
Randi Storleer

Forfall Kjetil Vatle

Referent Vibeke Ansnes

Kopi til

1. Gjennomgang av forrige styremøte

Jon gjennomgår saker fra forrige styremøte.

Sist styremøte var i slutten av juni. De fleste sakene som ble tatt opp da, tas opp på nytt
i dagens agenda.

2. Gjennomgang av årshjul for august og september:

August: Frist for endringer om omberamminger er utgått.

Frist for å søke gjensidigestiftelsen er 01.09 - Vibeke og Jon ordner dette.

September: Innmelding av lag i FIKS - dette ordner Kjetil.

Sportslig utviklingsforum i Trondheim holdes den 05.09.24. Frist for overganger senior
10.09.24.

Gjennomføring av Romolslia rundt.

Søke Olav Thon stiftelsen.

3. Økonomi

Vi har p.d.d 1 694 273,36 kr på driftskonto. Det ligger regninger for 1 290 420,42 kr til forfall

fra driftskonto. Dette er løpende driftsutgifter, samt nedbetaling av spillemiddellån på 1 265

000 kr. Det vil si at vi har ca 400 000 kr på driftskonto etter at disse er betalt.



Vi har mottatt 400 000 kr fra Trondheim kommune til bytte av kunstgress. Disse er satt på

plasseringskonto, sammen med 150 000 kr fra Handelens miljøfond til arbeid med

granulathindring.

Vi har fått utbetalt spillemidler for klubbhus ( 1265 000 kr) og lysanlegg (295 000 kr).

Fakturering treningsavgift høst i løpet av september.

4. Sommerglede 2024 - Oppsummering

Utgifter:

Lønn 32400 kr

Buss 10 000 kr

Høyt og lavt 17400 kr

Mat kort 1225,20 kr

Mat Bunnpris: Venter regning

Det skal leveres sluttrapport på utgiftene til Gjensidigestiftelsen innen 06.09.24.

Kjempesuksess hele uka. Skal ha en evaluering i etterkant. Barna som har deltatt er svært

fornøyd med opplegget og de fem ungdommene som var ansatt gjorde en god jobb. Det var

en ansatt mindre enn planlagt pga at en av ungdommene ikke kom seg hjem fra Libanon. I

tillegg var det tre voksne til stede hver dag.

5. Kick-off Allidrett til høsten

Det planlegges Kick-off i løpet av høsten. Invitasjon sendes ut via Vigilo til skolestartere.

Dette vil være en kick-off for de største barna (6 - 10 år). Kick-off en av de nærmeste

onsdagene. Randi og Jon finner tidpunkt. Onsdag er et godt alternativ for allidrett i høst. I

vår vil det være sonekvelder på onsdager - foreslått tidspunkt 17.00-18.00.

6. Romolslia Rundt høst

Det kalles inn til planleggingsmøte og gjennomføring av løpet vil være i slutten av september.

Ønsker å ha et lite større arrangement enn sist, med en terrengløype i tillegg. Inviterer

Byåsen orientering til å være med denne dagen, for å informere om sitt tilbud.



7. RSK 50 år

Det må settes ned en komite for å planlegge dette arrangementet. Vibeke og Nina tar ansvar

for å danne en komite. Arrangement for barna på dagtid og voksne på kveldstid.

8. Sportslig utvalg

Trenerforum er gjennomført 11.08.24 og treningstid for høsten er fordelt.

9. Høstdugnad

Jon er i dialog med Siw Smeby angående en mulig klubbdugnad med varetelling i høst. Dette

vil da være i stedet for salgsdugnad.

10. Fakturering treningsavgift høst

Faktura for treningsavgift høst sendes ut i løpet av september.

11. Etablering av Spond i klubb

Etablere en gruppe for Romolslia sportsklubb, med undergrupper for lag og aktiviteter.

Bedre å samle det i Spond enn å bruke sosiale medier, som Facebook. Lage en plan til

årsmøtet og starte med dette neste år.

Eventuelt

Supporterutstyr:

Det er sendt en forespørsel angående merch hos Nor Contact. Dette gjelder skjerf, flagg,

buff, flaske og ev treningslue med logo. Ønsker at vi skal kjøpe inn merch for videresalg i

kiosken.

Prisforslag:



Dette vil medføre en utgift på ca 35 000 kr, om vi kjøper inn 50 avalle artikler, som vi vil tjene

inn igjen ved videresalg.

BESTEMMELSE: Styret bestemmer at vi kjøper inn 50 av alle artikler, til en kostnad på ca 35

000 kr, og ser om vi får solgt dette.



Kiosken/Fritidsklubben:

Det er ønskelig med retningslinjer for varer og beholdning som tilhører klubben i kiosken.

Innkjøpsansvarlig opplever at det blir tomt for varer, uten at hun blir varslet om dette. Det

må lages et system på dette, slik at innkjøpsansvarlig kan ha oversikt over beholdningen. Det

er utfordrende at flere aktører benytter kjøkkenet og at varer og utstyr som tilhører klubben

ikke kan låses inn. Innkjøpsansvarlig fører varebeholdning. Fritidsklubben selger også varer

fra kiosken, og dette registreres inn i kassabeholdning som øvrig salg. Viktig å ordne

retningslinjer, samt bedre informasjonsflyt til innkjøpsansvarlig.

- Jon deler informasjon om hva som skal selges i kiosk under sonekveld og ordner

retningslinjer for dette under kamp

- Nina inviterer innkjøpsansvarlig til neste møtet med fritidsklubben for å lage

retningslinjer for varer og beholdning på kjøkkenet/kiosken


